

Ref : **ADM/LMN/2024/93** : المرجع
Date: **01/10/2024** : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحريّة المحليّة لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Waterways between Al Qurm East and Um Yifeenah, Abu Dhabi

الموقع : الممرات المائية الممتدة ما بين مناطق القرم شرق وأم يفينة، أبوظبي

Subject : Installation of Environmental Buoys

الموضوع : تركيب عوامات لأغراض بيئية

Please be informed that Environmental buoys will be installed on 1st of October 2024, within the Waterways between Al Qurm East and Um Yifeenah, Abu Dhabi, as per the attached map and coordinates. These Environmental Buoys will stay in position till 31st December 2024.

يرجى العلم بأنه سيتم تركيب عوامات لأغراض بيئية اعتباراً من 1 أكتوبر 2024 في الممرات المائية الممتدة ما بين مناطق القرم شرق وأم يفينة في أبوظبي، بحسب ما هو موضح بالخريطة والإحداثيات المرفقة، علمًا بأن هذه العوامات ستظل مثبتة حتى 31 ديسمبر 2024.

All users of waterways, Mariners and maritime Operators are advised to keep a sharp lookout and navigate with caution while transiting through this area.

يُنصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوعي الحيطة والإبحار بحذر أثناء المرور عبر هذه المنطقة.



سيف المهيري

الرئيس التنفيذي أبوظبي البحريّة

Capt. Saif Al Mheiri
CEO - Abu Dhabi Maritime

الخريطة التوضيّحية وإحداثيات الموقّع Illustrative Map and coordinates



ID	Position (Lat/Long)	Type	Light Characteristics	Color
SSW4	24°28'55.90"N 54°25'41.70"E	Environmental Buoy	Flashing Yellow Light	Yellow
SSW11	24°28'5.10"N 54°25'25.10"E	Environmental Buoy	Flashing Yellow Light	Yellow